
Kampflybase på Evenes

vi i Harstad AUF vil kjempe for at Evenes blir ny kampflybase i nord. En

kampflybase her nord vil føre til flere arbeidsplasser, positiv uWiHing i regionen

og ikke minst en forsterkning i forbindelse med nordområdesatsingen- Dette

angår en i stor g;ad, og vi sier derfor ja til at en slik kampflybase blir

lokalisert på Evenes,

Flere arbeidsplasser vil bidra til økt tilflyttiog og mindre fraflytting fra de lokale

distrikteno, og ungdommer i regionen kan komme hjem igien etter endt

utdanning. Kampflybase vil føre til en positiv vekst for regionen og for hele

Nord-Norge. Regjeringen satser hardt på å utvikle nordområdene' og en

ka:r-rpflybase på Evenes vil være et viktig steg i riktig rehing med tanke på

nordområdesatsingen.

Kampflybase på Evenes har mange fordeler, blant annet vil flyene kunne fly

lengre nord enn et fly fra Bodø eller Ørlandet. Et fly fra basen på Evenes vil

kunne nå lengre opp mot Russland og lengre opp i Barentshavet enn det som er

mulig fra de aldre basene. Dette er svært positiw med tanke på de enorlne

ressursene vi har i Barentshavet i form av fisk og olje. Koshadene for drift og

investering på Evenes er lavest i forhold til de andre alternativene, og il&e minst

ligger Evenes godt lokalisert mellom to store byer: Harstad og Narvik. Evenes

har også det meste tilrettelagt i forbindelse med at NATO bygde ut basen på

1990-tallet for over 7 milliarder kroner. Vi ser at mulighetene blir fler i Nord

Norge, og iklce minst vil det ha mye å si for utdanning og arbeidsplasser. Vi i
HarstadAuF stiller oss derfor positiv til en kampflybase på Evenes.


